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ZAPYTANIE NR 1/Kadencja 2024-2029

Szanowny Panie Wójcie,

niniejszym działając na podstawie art. 24 ust. 3 i 5 ustawy z dnia 08/03/1990 r. o samorządzie gminnym
(t.j. Dz.U. z 2024 r., póz. 609 ze zm. ) w związku z licznymi pytaniami mieszkańców miejscowości Bystra
odnoszącymi się do czasowego wyłączania oświetlenia ulicznego w godzinach od 23.30 do 4,30,
zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

- jakie koszty oświetlenia ulicznego poniosła Gmina Wilkowice w latach 2022-2023 oraz do dnia
31. 05.2024 r., ze wskazaniem o ile to możliwe jakie koszty przypadły na sołectwo Bystra ?

- czy w związku z czasowymi włączeniami oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Wilkowice - Gmina
wygenerowała oszczędności w zużyciu energii i jak to się ma do kosztów związanych z opłatami, które
Gmina z tego tytułu ponosi?

- czy i kiedy oraz ewentualnie w jakim zakresie Gmina Wilkowice planuje odstąpić od czasowego
włączania oświetlenia ulicznego w podanych powyżej godzinach.

Kolejny już raz w wersji mailowej i poprzez osobiste zapytania mieszkańcy sołectwa Bystra
proszą o szczegółowe informacje dot. opisanego powyżej stanu rzeczy. O ile część osób wskazuje, że
brak oświetlenia może negatywnie wpływać na bezpieczeństwo (zarówno ruchu drogowego, jak i na
poczucie zagrożenia związanego z potencjalnymi przestępstwami), to innym całkiem podobają się
nowe praktyki. Zwłaszcza osobom ze słabym snem, którym latarnie uliczne utrudniają odpoczynek.

W większości jednak przeważają zdania, że oświetlenie uliczne jest potrzebne i pożądane.

Z uszanowaniem
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